
 

 

 
Referat af bestyrelsesmøde d. 27/05-24 kl. 19.00 
 
Til stede: Vicky, Erika, Lis og Annette 
Afbud: Helene 
 
 
 
1. Referater 

1.1 Godkendelse af referat fra 29. april 2024. 
Bestyrelsen havde ikke modtaget referatet fra sidste møde, men Vicky eftersender det til 
bestyrelsen til godkendelse. 

 
 
2. Afdelingssager. 

2.1 Henvendelse fra beboer. 
En beboer spørger, om hun kan få fældet et træ i forhaven. Vicky har anmodet gårdmændene 
om at få gartneren til sætte en støttepind op, da træet ikke skal fældes. 
  

      2.2 Forberedelse til beboermøde. 
Vicky laver et forslag til dagsorden og leder efter en dirigent. Vicky foreslår, at vi inviterer 
Jesper Holze fra AlmenBo med til mødet, så han kan svare på eventuelle spørgsmål om de 
nye vinduer. 
 
 
2.3 Skt. Hans. 
Bestyrelsen arrangerer ikke noget, da Fælleshuset er udlejet, hvilket gør, at det er praktisk 
umuligt at afholde Skt. Hans. 

 
 
3. Nyt fra AlmenBo. 
 

3.1 Repræsentantskabsmøde. 
Erika og Helene tage med til mødet. Vicky har sendt dokumenterne til mødet rundt. 
 
3.2 Budget 2025. 
Bestyrelsen gennemgik budgettet for 2025 på mødet. 
 
3.3 Indflytninger 
Der 2 indflytninger fra 1. juni 2024 
 

 
 

4. Evt./Næste møde 
 

4.1. Næste møde d. 24. juni 2024 kl. 19.00 
Det bliver det sidste møde inden sommerferie. 
 
Beboermøde/afdelingsmøde bliver torsdag den 5. september. 

 
 
 
 

 
 


